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Hei. 
 
 
Vi er bosatt i Alvermarka 26 og opplever at det kjøres over fartsgrensen på det lange strekket i 
Alvermarka. Det er bosatt flere barn i gaten og mange bruker veien til skolen. 
 
Det er laget til fartshumper i gaten, men disse har en lav høyde og gjør at bilene ikke bremser opp. Er 
høyden og utformingen på fartshumpene etter forskrift? 
 
Kan kommunen gjøre noen tiltak for å forbedre trafikksikkerheten i nærområdet vårt? 
 
Ber om å bli holdt orientert om eventuelle tiltak kommunen gjennomfører. 
 
 
 
Med vennlig hilsen, 
 
 
Fredrik Fjeldvær 
 
 


